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Abstract (en)
[origin: US4581153A] Powder-form washing and cleaning agents which can be made up into stock liquors containing in addition to synthetic
surfactants and ingredients such as alkali carbonates, alkali silicates, alkali sulfates, water-soluble, organic or inorganic complexing agents, (a)
from 10 to 40% by weight of finely particulate zeolites of the NaA or NaX type or mixtures thereof and (b) from 0.5 to 2.5% by weight of xanthan
gum as dispersant in a ratio by weight of a:b of from 5:1 to 25:1 for the preparation of approximately 10% by weight aqueous stable stock liquor
suspensions.

Abstract (de)
Die pulverförmigen, stammlaugenfähigen Wasch- und Reinigungsmittel enthalten neben synthetischen Tensiden und Bestandteilen aus der
Gruppe der Alkalicarbonate, Alkalisilikate, Alkalisulfate, wasserlöslichen, organischen oder anorganischen Komplexierungsmittel, optische Aufheller
und weiteren üblichen Zusätzen a) 10 - 40 Gew.-% feinteilige Zeolithe vom Typ NaA oder NaX bzw. deren Gemische und b) 0,5 - 2,5 Gew.-%
Xanthangummi als Dispergiermittel im Gewichtsverhältnis von a : b = 5 : 1 bis 25 : 1 zur Herstellung von etwa 10 Gew.%igen wäßrigen stabilen
Stammlaugensuspensionen.
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